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Styrelsemöte nr 3 den 10 augusti 2015. 
 
 
Närvarande: 
Torbjörn Stjernberg, ordförande 
Olle Ekström, sekreterare 
Helena Torgilsman, vice sekreterare 
Alexandra Trensare, suppleant 
Janne Waldås, ledamot 

Förhindrade 
Pontus Öberg, ledamot 
Monika Broberg, kassör 
Jonas Nordqvist, suppleant 
Maria Wogenius, vice ordförande  

 
 

1. Mötets öppnande 

Alexandra utsågs till att justera protokollet. 

2. Vattenfrågan 

Torbjörn utses som representant från samhällsföreningen i kommunens arbetsgrupp 
för va-frågan. Torbjörn kontaktar Maria för att höra om hon vill delta som 
ställföreträdare och bollplank. 

Torbjörn vill få förslag på namn på någon som kan åta sig att rensa, göra rent och 
täta brunnar. 

3. Engagemang i Skärgårdarnas Riksförbunds arbetsgrupper 

Torbjörn kollar med Pontus om att delta i arbetsgruppen för blåljus. Alternativt kan 
Helena delta. (Efter mötet har Pontus meddelat att han inte heller har möjlighet att 
delta i SRFs kommande möte på Hensö. Torbjörn har därför meddelat SRF att Helena 
är vår deltagare) 

Torbjörn bör vara kontaktperson för Miljögruppen där VA frågan ligger. 

4. Samhällsföreningens hemsida 

Internetdomänen kostershf.se och abonnemang hos hemsida24.se flyttas över till 
samhällsföreningens organisationsnummer. 

Länk läggs in till Kosterbilder.se. 

5. Kosterkuriren 

Torbjörn samordnar utgivning. Helena tar med frågan om informationsinsamling till 
företagarföreningen. Alexandra tar fram information om skolan. Nästa nummer bör 
vara ute till Allhelgonahelgen. Information bör vara framme till första veckan i 
oktober. Va-frågan och behovet av någon som kan göra brunnsrengöring nämns i 
bladet. 

Inbetalningskort distribueras inte med Kosterkuriren utan lämnas ut separat i början 
på året inför samhällsföreningens årsmöte. 

6. Kosterhavsdelegationen - jaktfrågan  

Kosterhavsdelegationen kommer att hålla möte i september där bland annat jakt på 
säl kommer att tas upp. Samhällsföreningen anser att tillstånd för jakt på säl bör 
grundas på utlåtande från expertis på miljöfrågor vad gäller ekosystemets behov, och 
utföras av professionella jägare. 
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7. Övriga punkter 

a. Stadgeändringarna 

Frågan avslutas. 

b. Övertagandet av statens vägar  

En organisation finns med en interimsstyrelse. 

c. Hjärtstartare   

Frågan avslutas. 

d. Kosterlänken   

Förslag finns framtaget om förändring av taxan. Någon form av förtur borde finnas för 
skolskjuts. Torbjörn kontaktar Conny Hansson på kommun om vilka regler som finns 
och om möjligheten att utöka förturen. 

e. Inspirationsseminarium    

Helena tar med sig frågan till företagarföreningen. 

f. Kommande möte 

Möte är preliminärt bokat till tisdag 29 september kl 17.00. 

 

Vid tangentbordet Justeras 

 

 

Olle Ekström Torbjörn Stjernberg Alexandra Trensare 

 


